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با موضوع مغايرت در ادغام 2 ا
و  حمل ونقــل  معاونــت 
فنى و عمران در جلســه روز 
گذشته صحن علنى شوراى 

شهر بررسى شد. 
بــه گــزارش شــهرآرا، در 
ابتداى بررسى اين دستور كار، رئيس 
شوراى شهر مشــهد گفت: بر اساس 
روال آيين نامه، ســؤالى از سوى يكى 
از اعضاى شورا مطرح شد؛ طرح سؤال 
حق اعضاى شوراست و ما نيز بر اساس 

آيين نامه اين مسير را دنبال كرديم.
محمدرضا حيــدرى تأكيد كرد: البته 
به اين موضوع نيز اشــاره كنم كه اين 
طرح ســؤال، نافى زحمات شــهردار 

مشهد نيست.
در ادامــه شــهناز رمــارم، عضــو 
هيئت رئيسه شوراى شــهر، به عنوان 
طراح سؤال از شهردار مشهد، به بيان 
پرســش خود پرداخت و گفت: ضمن 
تشــكر از خدمات شــهردار مشهد، 
ســؤالى را مطابق ضوابط شــورا طرح 
مى كنم. براساس آيين نامه در ابتدا اين 
ســؤال د رقالب تذكر ارائه شد، سپس 

به صورت سؤال از شهردار مطرح شد.
وى افزود: در آيين نامه، مهلت زمانى 
براى حضور شهردار مشــهد و پاسخ 
وى تعيين اســت، اما اكنون شهردار 
مشهد در كوتاه ترين زمان ممكن براى 
پاسخ گويى در صحن شورا حاضر شده 

است.
رمــارم در ادامه به بيان ســؤال خود 
پرداخت و گفت: شــوراى شهر مشهد 
تصميمى مبنى بر ادغــام معاونت ها 
گرفته بود كه اين موضوع با استمزاج 
صورت گرفته با شــهردار مشهد انجام 
شد. اكنون سؤالى كه از شهردار مشهد 
دارم اين است كه چرا احكام صادرشده 
براى مديران كل و رؤســاى ادارات دو 
حــوزه حمل ونقــل و فنى و عمران با 
چارت تشكيلاتى شــهردارى مصوب 
سال 97 وزارت كشور مطابقت ندارد؟ 
در اين ارتبــاط 11ارديبهشــت 98 
پاســخى ارائه شــد، امــا توضيحات 
بيان شــده به توجيه لازم و رفع ايراد 
موجود منجر نشــد. بنابراين مطابق 
ماده 74 آيين نامه داخلى شوراى شهر 
درخواست سؤال از جناب آقاى كلايى 

را دارم.
وى ادامــه داد: با توجه بــه اينكه نامه 
ارسالى شــهردار مشهد به شــورا بر 
عدم بررســى و تأييد نهايــى چارت 

تشــكيلاتى ادغامــى دو معاونــت 
حمل ونقــل و فنى و عمران توســط 
سازمان شهردارى ها و دهيارى كشور 
صراحت دارد، معاونت حمل ونقل و نيز 
سرپرست فنى و عمران بر اساس كدام 
مجوز احــكام مديران كل و رؤســاى 
ادارات در سربرگ هاى منقوش به آرم 

ادغامى دو حوزه اقدام كرده است؟
رمارم پس از بيان ســؤال خود، گفت: 
هدف ما از ادغــام ايــن دو معاونت، 
چابك ســازى  و  كوچك ســازى 
شهردارى مشهد بود. خود اين موضوع 
صرفه جويــى در هزينه، تســهيل در 
امور و پويايى بخش ادارى را به همراه 
دارد. امــا در عمل اتفاقى كــه افتاد، 
كوچك ســازى نبود و به نوعى چارت 
موسع تر شد. نكته اى كه وجود دارد، 
اين است كه ادغام معاونت ها در دوره 
شوراى پنجم بررســى و تصويب شد. 
در ادامه نيز پس از برگزارى جلســات 
متعدد، اين چارت بــه تصويب وزارت 

كشور رسيد و مردادماه 97 ابلاغ شد.

 مغایرت ادغام معاونت ها با اجرا

اين عضو شوراى شــهر مشهد افزود: 
براســاس اين چارت ســازمانى بايد 
دو معاونت بــا هم ادغام شــوند. در 
اين راســتا حتى قرار بود دو اداره كل 
اضافه شود كه از ابلاغ يك مورد از اين 
ادارات كل پس از تذكــر من، با ورود 
شهردار جلوگيرى شــد. با اين حال 
هم اكنــون 4 اداره كل شــهردارى 
زيرمجموعه اين دو معاونت فعاليت 
دارند كــه خود هميــن ادارات كل، 
هزينه هاى زيــادى به شــهردارى 
تحميل مى كنند. ايــن موضوع نيز با 

چابك سازى مغايرت دارد.

 چند تصمیم شجاعانه

پس از طرح ســؤال، شــهردار مشهد 
با حضــور در جايگاه، به پاســخ طرح 
سئوال اين عضو شوراى شهر پرداخت. 
محمدرضــا كلايى گفته هايــش را با 
ارجاع به توضيحات اين عضو شوراى 
شهر مشــهد اين گونه آغاز كرد: خانم 
رمارم در توضيحات خود به برگزارى 
جلسات تفهيمى براى پاسخ شهردارى 
اشاره كردند؛ با اين حال ايشان همچنان 
بر طرح سؤال خود پابرجا بودند. البته 
سؤال حق هر يك از نمايندگان شوراى 

شهر است.
شهردار مشــهد در ادامه گفت: حدود 
6ماه بود كه مديريت شــهرى مشهد 
براساس تجربه ها و آسيب شناسى هايى 
كه انجــام داده بــود، چنــد تصميم 
شــجاعانه گرفت. بر اين اساس برخى 
تغييرات اعمال شد؛ يكى از اين موارد، 
ادغام معاونت حمل ونقل و ترافيك با 
معاونت فنى و عمران بود. استناد ها و 
دلايلى مطرح شد كه برخى از اعضاى 
شــوراى شــهر با اين موضوع موافق 
بودند. برخــى هم نظــرات مخالفى 
داشتند. درنهايت ســعى و اهتمام بر 
آن بود كه به جمع بندى دراين زمينه 

برسيم.
شهردار مشهد افزود: در استمزاجى كه 
براى ادغام اين دو معاونت از شــوراى 
شــهر صورت گرفت، مشخص شد كه 
امكان ادغــام ايــن دو معاونت فراهم 
است. قرار شد ســازمان هاى آن ها را 
ادغام كنيم تا وظايــف موازى حذف 
شود و ساختارى چابك داشته باشيم 

تا حتى شوراهاى بعدى بتوانند از اين 
ساختار چابك بهره ببرند.

شــهردار مشــهد با خطاب قراردادن 
اعضاى شوراى شهر، به اين موضوع نيز 
اشاره و تأكيد كرد كه در سطح ستاد، 
اضافه شدن يا كم شدن يك اداره كل به 
معنى كوچك ســازى نيست. او افزود: 
درباره اين دو معاونــت نتيجه اين بود 
كه 4اداره كل لحاظ شود. اين 4اداره 
كل از تجميع 3اداره كل قبلى و بخشى 
از سازمان حمل ونقل و ترافيك كه جدا 

شده بود، درنظرگرفته شد.

 ماجرای سربرگ احکام

كلايى در پاســخ به بخش ديگرى از 
ســؤال رمــارم مبنى بر اســتفاده از 
سربرگى با آرام دو معاونت توضيح داد: 
تفسير معاونت برنامه ريزى اين بود كه 
بر اساس ماده54 قانون شهردارى ها، 
اصلاح ســاختار را شــهردار با اطلاع 
شوراى شهر مى تواند انجام دهد. فرض 
معاونت ما اين بود كه اين اطلاع انجام 
شــده و موضوع نيز در وزارت كشــور 

در حال پيگيرى است.
شهردار مشهد تأكيد كرد: با اين حال 
درباره اســتفاده از ســربرگ جديد، 
مديركل دفتر نوســازى شــهردارى 
مشهد 14 ارديبهشــت، نامه اى زدند 
كه در آن نامــه، خطاب بــه معاونت 
حمل ونقل و سرپرست فنى و عمران 
اعلام شــد در اســتفاده از ســربرگ 
احتياط لازم اســت؛ پس در سربرگ 

قبلى دستورات ارائه شود.
به گفته شهردار مشــهد، احكامى نيز 
كه در ســربرگ جديد صادر شده بود، 
دوباره با ســربرگ متفاوت، اصلاح و 

در ســايت بارگــذارى شــد. كلايى 
گفت: حتــى درباره اصلاح ســاختار 
معاونــت، مهندس آل شــيخ، معاون 
برنامه ريزى شــهردارى به 4اداره كل 
تأكيد كردند. درنهايت 11ارديبهشت 
موارد ســؤال بــه رئيس شــورا ارائه

 شد.

 استعلام می گیریم

شــهردار مشــهد در ادامه به اعضاى 
شوراى شهر مشــهد گفت: اگر به نظر 
اعضاى شورا اين مســئله هنوز نياز به 
توجه بيشترى دارد، شهردارى از معاون 
عمرانى وزارت كشور استعلام مى گيرد 
كه آيا امكان اجراى اين ساختار فراهم 
است يا خير. در گفت وگوهاى شفاهى 
به اين نكته اشاره شــده است، اما اگر 
شورا مستندات مى خواهد، ما مكاتبه 

مى كنيم.
در ادامه جلســه، چند نفــر از اعضاى 
شــورا درخواســت طرح ســؤال از 
شــهردار را داشــتند. بتول گندمى، 
رئيس كميســيون برنامــه و بودجه، 
در توضيحاتى كوتــاه گفت: ما چارت 
را تصويــب كرده ايم؛ بنابراين شــورا 

در اين باره نظر داده است.
حيــدرى، رئيس شــوراى شــهر، به 
آيين نامه داخلى شــورا استناد كرد و 
گفت: پس از پاسخ شــهردار، تنها بايد 
جواب ســؤال كننده را مبنى بر اينكه 
قانع شده اســت يا نه، جويا شــويم. 
بنابراين جاى هيچ گونه ســؤال و نظر 

ديگرى وجود دارد.

 با رعایت سقف سرپرستی قانع شدم

رمارم در پاسخ به ســؤال رئيس شورا 
گفت: با توضيحاتى كه شهردار دادند و 
به شرط آنكه سقف سرپرستى رعايت 

شود، قانع شدم.
در ادامه جلســه، شــهردار مشــهد 
توضيحاتــى تكميلــى داد و گفت: ما 
از وزارت كشور اســتعلام مى گيريم. 
درباره سقف سرپرستى كه گفته شد، 
بايد عنوان كنم اينكه دوره سرپرستى 
كوتاه باشد، بحث درســتى است و ما 
نيز بر ايــن موضوع تأكيــد داريم، اما 
به لحــاظ ســاختارى، تابــع قانون 
استخدام كشورى هســتيم. در قانون 
مديريــت خدمات كشــورى ســقف 
تعيين شــده اســت، اما در استخدام 
كشــورى سقف نگذاشــته اند. به نظر 
مى رســد كه در اين باره دچار مسئله 

نيستيم. 
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مجوز انعقاد 
قرارداد 

سرمایه گذاری 
برای احداث، 

تجهیز، 
راه اندازی و 

بهره برداری از 
پروژه قطار و 

تله سیژ (نوعی 
بالابر که نمونه 
آن در چالیدره 
فعال است)، 
برای بوستان 

کوهسنگی 
خواهد بود

 با تصويب شوراى پنجم، قطار 
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و تله سيژ با ســرمايه گذارى 
44 ميليارد تومانى در بوستان 
كوهسنگى احداث، تجهيز و 

راه اندازى خواهد شد.
 ، شــهرآرا گــزارش  بــه 
مجوز انعقــاد قــرارداد اين 
ســرمايه گذارى براى احداث، تجهيز، 
راه اندازى و بهره بردارى از پروژه قطار 
و تله ســيژ (نوعى بالابر كــه نمونه آن 
در چاليــدره فعــال اســت)، به روش 
B.O.S.T (ســاخت، بهره بردارى، 
تســهيم درآمد و انتقال) براى بوستان 
كوهســنگى خواهد بــود. همچنين 
در اين لايحه مدت قرارداد 25 ســال، 
2ســال براى ســاخت و 23 سال براى 

بهره بردارى، در نظر گرفته شد.
در جريان بررســى اين دســتور كار، 
حاجيان شــهرى عضو شوراى شهر، با 
طرح تذكرى گفت: در ســوابق لوايح 
سرمايه گذارى براى بوســتان ها، اين 
لايحه ها به كميسيون تخصصى ارجاع 
مى شــد. اما در اين مورد كــه پيگيرى 
كردم، متوجه شدم گويا اين لايحه به 
معاونت مربوطه نيز ارسال نشده است. 

روال گردش كار چگونه است؟
وديعى، ديگر عضو شــورا، با برشمردن 
آسيب هاى واگذارى طولانى پروژه ها 
گفــت: دوره طولانــى چند آســيب 
دارد. نكتــه نخســت آنكــه اين گونه 
ســرمايه گذارى در وســايل تفريحى 

ممكن است در گذر 20 سال ديگر تغيير 
كند؛ چون وسايل تفريحى هر چند سال 
تغيير مى كنند؛ پس بهتر اســت دوره 
كوتاه تر شود. نكته ديگر تغيير مالكيت 
در دوره هاى طولانى اســت. اين تغيير 
مالكيت ها نيز با ادعاهــا و برخودهاى 
بعدى همراه اســت. نكته آخر آنكه جو 
عمومى براى واگذارى شــهر به مدت 
طولانى، مناسب نيســت؛ چون گفته 
مى شود شهر را حتى تا چند دوره بعد 

واگذار كرده اند.
اما حسينى پويا در پاســخ ،بيان كرد: 

آقاى وديعى درباره تغييرات بلند مدت 
اظهاراتى  بيان كردند كه به منظور تنوير 
افكار عمومى توضيحاتى ارائه مى كنم. 
دوره هــاى در نظر گرفته شــده براى 
ساخت پروژه ها در شوراى پنجم، دو يا 
چهار ساله است. به عبارتى اين پروژه ها 
در دوره بعد از ما به درآمد مى رسد. نكته 
ديگر آنكه اگر هيئت مديره تغيير كند، 
مشكلى ايجاد نمى كند، چون شركت 

متعهد مى شود.
در نهايت اين لايحه به تصويب اعضاى 

شورا رسيد.

 ایجاد خط اعتباری برای قطار شهری

تصويب لايحه مجوز ايجاد خط اعتبارى 
و تسهيلات وام بلندمدت براى تكميل 
عمليات اجراى خط قطار شــهرى، از 
ديگر مصوبات شورا بود. بتول گندمى، 
رئيس كميسيون برنامه و بودجه شورا، 
در اين بــاره گفــت: لايحه ارائه شــده 
براى گرفتن موافقت بــا خط اعتبارى 
500 ميليارد تومانى است. نكته اى كه 
وجود دارد، اين اســت كه در سال 96 
مصوباتى براى خط اعتبارى داشته ايم؛ 
بنابراين بحث جديدى نيست و مسبوق 

به سابقه اســت. با اين توضيحات اين 
دستور كار به رأى گذاشــته شد كه با 
رأى بالاى اعضاى شوراى شهر مشهد 

تصويب شد.
تصويــب لايحــه بخشــودگى جرائم 
ديركــرد و اعطــاى پــاداش تعجيل 
در پرداخــت عــوارض شــركت هاى 
حمل و نقــل جاده اى مســافر به مبلغ 
2 ميليارد و 600 ميليون تومان، از ديگر 

مصوبات شوراى شهر مشهد بود.

  تعیین عامل ذی حساب در کمیسیون

عالی معاملات

لايحه دو فوريتى تعيين ذى حســاب 
يكى ديگر از دستوركارهاى جلسه علنى 
روز گذشته شورا بود. براى اين لايحه، 
اصلاحيــه اى با ماده واحــده اى با اين 
مضمون ارائه شد: « با توجه به انتصاب 
آقــاى اژدر اژدرى به ســمت معــاون 
شــهردار و رئيس ســازمان اقتصادى، 
سرمايه گذارى و مشاركت هاى مردمى 
شهردارى مشهد، اصلاح و تعيين وى 
به عنوان عامل ذى حســاب اول ويژه 
حوزه معاونت اقتصادى براى عضويت 
در كميســيون عالــى معامــلات و 
كميســيون هاى مندرج در آيين نامه 
مالى و معاملاتى شــهردارى به صورت 

مستقل مورد موافقت قرار گرفت.»
در نهايت اين لايحه دو فوريتى با رأى 
موافق اعضاى شوراى شهر مشهد همراه 

شد. 

پرسش و پاسخ در صحن علنى
طرح سؤال از شهردار با موضوع مغایرت در ادغام ۲ معاونت «حمل ونقل» و «فنی و عمران» در شورا  بررسی شد

 گزارش جلسه

رئيس شوراى شهر مشهد در صحن علنى شورا:

حس تعلق شهروندان محصول 
هم افزايى مسئولانه است

رئيس شوراى شهر مشهد 
به شــكل گيرى انگيزه و 
حس تعلق شــهروندان با 
ايجاد اميد و حل مشكلات 
اشــاره كرد و گفت: اين رويكرد، محصول 
هم افزايى در مديريت شــهرى، شــورا و 
مسئولان استانى است. اكنون يك فضاى 
مشاركتى و انسجام ميان مسئولان شكل 
گرفته كه حس تعلق و اعتماد در شهروندان 

ايجاد كرده است.
به گزارش شهرآرا، محمدرضا حيدرى در 
جلسه علنى شــورا به بيان مناسبت هاى 
تقويمــى هفتــه آتــى پرداخــت و  بــا 
اشــاره به روز ملى اصناف گفــت :اصناف، 
اثرگذاريــن و فراگيرين بخــش در حوزه 
اقتصاد شهرى و مشــهد هستند. بى شك 
اصناف جــداى از ايــن موضــوع، نقش 
بســزايى در تحولات اجتماعى و فرهنگى 

دارند.
حيدرى به مناســبتِ تقويمى 5تيرماه نيز 
اشــاره كرد و گفت: اين روز را روز جهانى 
مبارزه با مواد مخدر نام گــذارى كرده اند. 
متأسفانه مواد مخدر، چالش جدى ما بوده 

است.
وى بيــان كرد: آمــار بســيارى در حوزه 
كشــفيات، عرضه و مصرف ارائه مى شود 
كه چندان متقن نيست. اما در كل مى توان 
گفت 50 تا60 درصد آسيب ها با حوزه مواد 

مخدر ارتباط دارد.

 بهشتی یک ملت بود

روز هفت تير، يكى ديگر از مناســبت هاى 
تقويمى هفته آتى است كه حيدرى به آن 

اشــاره كرد. وى بيان كرد: شهادت دكتر 
بهشتى در شــرايط اول انقلاب، خسارت 
بزرگــى بــود. متأســفانه در آن دوران، 
شخصيت هاى برجسته اى از دست داديم 
كه در آن ميان ، شهادت بهشتى بزرگ ترين 
خسارت بود. انديشه و شخصيت ناب دكتر 
بهشتى به گونه اى بود كه امام راحل درباره 

ايشان گفتند بهشتى يك ملت بود.

 بیش از ۳/۵میلیون مترمربع آسفالت

حيدرى همچنيــن با اشــاره به اقدامات 
شــهردارى و نگاه شوراى شــهر مشهد به 
حوزه پروژه هاى شــهرى و عمرانى گفت: 
اگر مردم ســال ها به چهره ميدان سعدى 
و ميدان راه آهن مشهد ، با نرده هاى فلزى 
زمخت عادت كــرده بودنــد، اكنون تمام 
اين نرده ها برداشته شده و زيبايى اين دو 

ميدان، نماى ديد مردم است.
حيدرى به بولوار كشاورز مشهد نيز اشاره 
كرد و افزود: شــنبه از اين بولــوار بازديد 
كرديم. مردم 10 تا 15 ســال در اين بولوار 
خاك خوردند. در بازديد، مراحل و فرايند 

اجراى اين بولوار را بررسى كرديم.
و  3 ميليــون  اجــراى  حيــدرى 
600 هزار مترمربع آسفالت طى دو سال از 
فعاليت شورا را از ديگر اقدامات شهردارى و 

شوراى پنجم برشمرد.
وى به طرح 44 محله نيز اشاره كرد و گفت: 
ظرف چند روز آينده، ايــن طرح اجرايى 
مى شود. هدف از اجراى اين طرح، اين است 
كه با همكارى و پيشنهادهاى مردم متوجه 
شويم آن ها در محله خود به چه طرح هايى 

نياز دارند. 

قدردانى عوامل تيم پديده 
شهر خودرو از شورا و مديريت شهرى

كادر فنى و مديرعامل تيم فوتبال 

ده
یزا
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م

پديده شــهر خودرو با حضور در 
صحــن علنــى شــورا از اعضاى 
شوراى پنجم مشــهد و شهردار، 
قدردانى كردند. كادر تيم پديده 
شــهر خودرو همچنين خواستار 
تداوم حمايت مديريت شهرى از 

تيم خود شدند.
ادامه نشست به گفت و گوى بين عوامل تيم 
پديده شهر خودرو با اعضاى شورا اختصاص 
يافت. سپس رئيس شوراى شهر مشهد به 
نقش نشــاط و توجه به ورزش قهرمانى در 
ايجاد تعلق شهرى اشاره كرد و گفت: شورا 
و شهردارى مشهد به نقش اثرگذار ورزش 

قهرمانى توجه دارد.
محمدرضا حيدرى به شرايط گذشته و حال 
تيم پديده پرداخت و بيان كرد: در گذشته، 
شــهردارى، اتوبوس هايى را بــراى انتقال 
تماشاچيان اين تيم به ورزشگاه اختصاص 
مى داد، اما اين اقدام با استقبال مردم مشهد 
همراه نمى شــد. در نهايت و بــا اين روش، 
تعداد كمى از تماشــاچيان به ورزشــگاه 
مى رفتند. اما اكنون و با حمايت هاى شورا و 
شهردارى از اين تيم، ورزشگاه امام رضا(ع) 
در زمان برگزارى بازى هاى مربوط به تيم، 
مملو از تماشاچى مى شــود.وى ادامه داد: 
حضور پرشــور اين تعداد تماشــاچى در 
ورزشگاه، نشان دهنده ايجاد شور و احساس 
تعلق شهرى است. اين اتفاق، بزرگ ترين 
دستاورد حمايتى شهردارى از يك ورزش 

قهرمانى است.

 با حمایت شهرداری آسیایی شدیم

در ادامه جلســه، فرهاد حميداوى، مالك 
تيم پديده شهر خودرو، ضمن قدرشناسى 
از حمايت شهردارى و شوراى مشهد گفت: 
روز اول كه قرار شــد تيم را به شهر خودرو 
انتقال دهند، يك ترس بزرگ داشتم. ترس 
من از اين بود كه در اين شــهر و با اين تيم 
تنها بمانم.اما اكنون و از حضور در مشــهد 
حس خوبى دارم. بى شــك ايــن حس را 
مديون حمايت هاى شــورا و شــهردارى 

هستيم.
وى بيان كرد: حس خوب حضور در مشهد 
را با بيلبوردهاى شهرى نيز درك كرده ام. 
حســى كه دارم، اين كه در مشــهد تنها 

نمى مانيم .
حميداوى تأكيد كرد: اگر حمايت شهردار 
و شورا نبود، بدون شــك اين تيم جايگاه 

فعلى اش را نداشــت. پشــت اين تيم يك 
حمايت همه جانبه و به نوعى برادرانه بوده 
اســت. جا دارد از حضور و حمايت احسان 
اصولى، رئيس هيئــت فوتبال، و نيز مجيد 
خرمى، مديرعامل مؤسسه فرهنگى روزنامه 

شهرآرا، تقدير كنم.

 مشارکت جمعی نتیجه داد

يحيى گل محمدى، ســرمربى تيم پديده 
شــهر خودرو، نيز در ادامه گفت: موفقيت 
كسب شــده براى تيم پديده شهر خودرو 
دلايل بســيار دارد. نمى تــوان گفت اين 
موفقيت تنها مديون بازيكنان، كادر فنى، 
مديريت باشگاه، حمايت هاى شهردارى و 
شورا ســت؛ درواقع موفقيت ما حاصل يك 
حمايت عالى و مشاركت  جمعى بوده است.

ســرمربى تيم پديده شــهر خودرو افزود: 
شهردارى مشهد سر بزنگاه و در مقطعى كه 
تيم با مشكل روبه رو بود، از اين تيم حمايت 
كرد. من در شهرهاى بســيارى بوده ام، اما 
تاكنون در هيچ شــهرى، اين گونه تجميع 
اراده ها را براى يك حمايت تمام قد نديده ام.
او به فعاليت و تلاش بازيكنان تيم نيز اشاره 
كرد و گفت: در موفقيت تيم، زحمت اصلى 
را بازيكنان كشــيدند. بازيكنان اين تيم، 
شرايط مالى بد و تمرينات سخت را تحمل 
كردند و با تمركز، كار تيمــى خود را ارائه 

كردند. 

 به ازای هر ۲۷ نفر، یک واحد صنفی داریم

در ادامه اين جلســه، محمــود بنانژاد نيز 
به مناســب روز ملى اصناف مهمان شورا 
بود. وى در اظهاراتى بــه تعداد واحدهاى 
صنفى مشهد اشــاره كرد و گفت: به ازاى 
هر 27 شهروند مشهدى، يك واحد صنفى 
وجود دارد؛ اين رقم به نوعى بيانگر رشــد 
بى رويه مجتمع هاى تجارى در مشــهد و 
ايجاد مشكلاتى براى اصناف اين شهر است.
حسين اســماعيليان، مدير عامل شركت 
آب و فاضلاب مشهد، نيز به عنوان مهمان 
جلسه شــوراى شــهر، گفت: اگر شرايط 
بد بارندگى ســال قبل، امســال هم ادامه 
مى يافت، با كمبود 45 درصدى آب در اين 

كلان شهر مواجه مى شديم.
به گفته وى، در حال حاضر ســد دوستى 
حدود 65 درصد، سد طرق حدود 75 درصد 
و سد كارده حدود 43 درصد ذخيره سازى 
آب داشــته و ســد ارداك هم لبريز شده 

است. 

قطار و تله سيژ براى بوستان كوهسنگى
لایحه سرمایه گذاری  ۴۴ میلیارد تومانی با محوریت توسعه گردشگری  

به تصیوب شورای شهر رسید

بررسى و تصويب نرخ 
ســرويس مدارس، از 
ديگر دستور كارهاى 
روز گذشــته صحن 

علنى شورا بود.
 مجتبــى بهاروند، رئيس كميســيون 
حمل و نقل شــوراى شــهر مشهد، در 
اين باره گفت: متوسط درنظر گرفته شده 
براى افزايش بهاى ســرويس مدارس 
19 درصد اســت. نكته ديگــر جدول 
نرخنامه اســت كه بر اساس نوع وسيله 

و كيلومتر محاسبه مى شود. همچنين 
سهم مدرسه، ســهم راننده و پيمانكار 
و نيز ســهم تأمين اجتماعى به تفكيك 
ارائه شده اســت. در ســال هاى قبل، 
اين تفكيك وجود نداشــت كه سبب 

گلايه هايى شد.
گندمــى در تذكرى گفت: بر اســاس 
قانون، موضوع ســرويس مدارس بايد 
در ارديبهشــت به تصويب برسد. اين 
لايحه چند روز قبل به دست ما رسيد؛ 
اين در حالى است كه مدارس شروع به 

ثبت نام كرده اند و در پاســخ به والدين 
براى نرخنامه مى گويند شورا پيشنهاد 
قيمت را تصويب نكرده است. نكته دوم 
در مورد افزايش قيمت بر اساس كيلومتر 
اســت. كف افزايش قيمت 19 درصد 
لحاظ شده است كه با افزايش كيلومتر 
افزايش مى يابد. نكته اى كه وجود دارد 
اين اســت كه متأســفانه ابزارى براى 
كنترل وجود ندارد. شــركت ها ممكن 
است مسافت زياد را براى افزايش هزينه 
درنظر بگيرند. اگر خانواده اى هم گلايه 

كند، مى گويند شورا مصوب كرده است.
رمــارم نيز با طــرح ســؤالى گفت: در 
ســنوات گذشته مشــاهده شده است 
كه نــرخ مصوب با مبالغ گرفته شــده، 
مغايرت دارد. تاكسى رانى چه راهكارى 
براى برخورد با اين مسئله دارد؟ حيدرى 
در تذكرى به شــهردارى بيان كرد: اگر 
از اين به بعد لايحه و دســتور كارى با 
تأخير ارائه شود، شورا موظف به بررسى 
نيســت و آن را از دســتور كار خــارج

 مى كند.

تصویب بهای 
سرویس مدارس
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